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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§1

Val av justerare

Ärendet
Val av justerare föreligger.

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar

att utse Åsa Edvardsson att jämte ordföranden justera dagens protokoll fredagen den 24 
januari 2020.

  

Paragrafen är justerad
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§2

Föredragningslista

Ärendet
Godkännande av föredragningslista föreligger.

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar

att godkänna föredragningslistan.

  

Paragrafen är justerad
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§3

Information från måltidsavdelningen

Ärendet
Måltidschefen informerar om förändringarna man har gjort med mottagningskök inom 
förskola och utfallet av detta.

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar

att notera informationen.

  

Paragrafen är justerad
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 4

Gångbro Klippans järnvägsstation 
KS 2020.0021

Ärendet
Trafikverkets samhällsplanerare Helena Rosenlind närvarar vid sammanträdet och 
informerar om bakgrunden till den planerade gångbron över Klippans järnvägsstation, 
samt om förutsättningarna för en byggnation av gångro. Bakgrunden ligger i att Klippans 
kommun haft intresse om att få till en gångbro vid järnvägsstationen. Kommunen har 
gjort en Åtgärdsvalsstudie i samverkam med bland annat Trafikverket och Skånetrafiken.
 
Efter mötet mellan kommunens representanter och Trafikverket i december 
2019, rekommenderas en gångbro med trappa/hiss till mellanplattformen. 
 
Till detta alternativ finns kompletterande åtgärder så som entré vid södra sidan med 
parkering, flytt av busshållplats, utveckling av stationshuset, utveckling av stråk 
på Järnvägsgatan, gc-väg till stationens norra och södra entre, cykelvägvisning och 
cykeluthyrning mm.
 
Trafikverket behöver få ett beslut om kommunen är beredda till medfinansiering, som 
presenteras i ett förslag till medfinansieringsavtal. Om kommunen är beredd att 
tidigarelägga gångbro, kan Trafikverket se nyttorna för sin egen del också. Trafikverkets 
nyttofördelning ligger till grund för deras förslag till fördelning av finansieringen.
 
Vid dagens sammanträde framförs att ett tydliggörande i avtalet behöver göras gällande 
när arbetet ska påbörjas och vara klart, samt huruvida avtalet fortfarande ska gälla om 
arbetet inte har påbörjats.
 
Beslutsunderlag
KSAU § 12/2020
förslag till medfinansieringsavtal
 
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar
att överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan eget förslag till beslut.
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Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen

Paragrafen är justerad
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§5

Information från tekniska förvaltningen

Ärendet
Från tekniska förvaltningen närvarar tf teknisk chef och fastighetschefen och informerar 
om aktuella projekt inom förvaltningen. Ledamöterna får även möjlighet att ställa frågor 
inom fövaltningens ansvarsområde. Bland annat lyfts frågor om beslysning på 
landsbygden, skötsel av p-platser vid Rundelsgatan i Ljungbyhed, parkering vid Ica Nära 
och problem med fåglar i centrala Klippan.
 
Fastighetschefen informerar om större projekt inom fastighetsavdelningen, så som Sågen, 
Kungsfiskareskolan, förskolan Himlabacken, skolan i Ljungbyhed, Åbyhem, Karossen, 
Pilagårdsskolan, Rickmansgården, klubbhuset i Ljungbyhed och Månstorp.
 
 

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar

att notera informationen.

  

Paragrafen är justerad
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 6

Kurser och konferenser 
KS 2019.0003

Ärendet
Följande kurser och konferenser föreligger:
* Rådslag om regionplan, 14 feb på Stiftsgården Åkerberg i Höör
* Regional utveckling 2020, 13 maj i Stockholm
 

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar

att medge deltagande för arbetsutskottets ledamöter och ersättare vid rådslag om 
regionplan den 14 februari i Höör.

Paragrafen är justerad
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 7

Bassängtäckning och värmepumpar Ljungbyheds friluftsbad 
KS 2020.0022

Ärendet
Efter att oljepannan på Ljungbyheds friluftsbad är skrotad behövs någon åtgärd för att 
kunna hålla temperaturen i bassängerna även då vädret är sämre. Med nuvarande 
utrustning kommer vattentemperaturen att gå under 20 grader vid vissa tillfällen.  Under 
flera år har det diskuterats om det är möjligt att täcka den stora bassängen och ett sådant 
förslag finns nu färdigt.
 
Inför säsongspremiären 2018 så installerades värmepumpar ”ispinnar” för att sänka 
energikostnaden och minska oljeförbrukningen som i sin tur är en miljö- och klimatsmart 
lösning. Nu när oljepannan demonterats och vi vet att det nya uppvärmningssystemet 
fungerar så vill tekniska förvaltningen komplettera de befintliga värmepumparna med 
ytterligare värmepumpar. Detta tillsammans med en investering av tätningsduk kommer 
resultera i att man på Ljungbyheds friluftsbad endast använder Solfångare/värmepump 
för uppvärmning till badsäsongen 2020.

Åtgärderna som verkställts på Ljungbyheds friluftsbad fram till och med säsongspremiär 
2019 har minskat oljeförbrukningen med 80 %. Verkställs de sista investeringarna så 
kommer den totala energiförbrukningen minska ytterligare.

En preliminär budget för investeringen är 1 220 tkr, fördelat på 3 st värmepumpar inkl. 
installation 370 tkr, tätningsduk inkl. motordrift 750 tkr samt elektrisk ledningsdragning 
inkl. markarbete 100 tkr.

Energibesparingen består av att ersätta oljeförbrukningen helt genom att täcka 
bassängerna, två st, med duk nattetid. Eftersom detta inte enbart räcker för att hålla 
vattentemperaturen under kyliga dagar vill man också komplettera befintlig anläggning 
med ytterligare värmepumpar som då använder befintliga värmekällor. Årlig besparing av 
olja: ca 65 tkr/år. Kapitalkostnad för bassängtäckning och värmepump: ca 85 tkr/år.

Dagens sammanträde
Till kommunstyrelsens sammanträde efterfrågas beskrivning på vad bassängtäckningen 
innebär ur ett säkerhetsperspektiv.

Beslutsunderlag
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Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse 2020-01-10
Bil. 1 Redovisning över energiförbrukningen

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta
 
att att tillskjuta 1 220 tkr för energiåtgärder på Ljungbyheds friluftsbad. Åtgärden 
finansieras genom ianspråktagande av KS förfogandemedel för investeringar

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen

Paragrafen är justerad
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 8

Lokalförsörjningsprocessen i Klippans kommun 
KS 2018.0031

Ärendet
Syftet med process för lokalförsörjningsplan är att Klippans kommun, med sina 
förvaltningar, ska få en helhetssyn över sina lokaler och sina behov i 
lokalanskaffningsprocessen samt en gemensam planering och samordning.
Med process för lokalförsörjning får kommunen bättre kontroll över ekonomin som rör 
lokalinvesteringar och långsiktig strategisk plan över kommunens lokaler.

Beslutsunderlag
Lokalstrategens tjänstesrkivelse 2019-12-23
Process för lokalförsörjningsplan i Klippans kommun, upprättad december 2019
KS § 36/2018

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta
att anta förslag till process för lokalförsörjningsplan.

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen

Paragrafen är justerad
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 9

Svar på motion gällande djur inom äldreomsorg 
KS 2019.0111

Ärendet
Vår Framtid – Klippan, har den 25 februari 2019, lämnat en motion om äldreomsorg med 
djur där man yrkar att kommunfullmäktige beslutar om ett utökat använande av djur inom 
äldreomsorgen samt att verksamheten utvärderas efter ett år. Motionen remitterades till 
socialnämnden som har lämnat ett svar över motionen.
 
Socialnämnden skriver bland annat att det sedan 2015 finns en vårdhund som används 
både inom äldreomsorgen och funktionshinderomsorgen i Klippans kommun. I sitt svar 
beskriver nämnden hur förvaltningen arbetar med vårdhunden och rutinerna kring besök 
av vårdhund.

Socialförvaltningen anser därmed att det arbetssätt som beskrivs i inlämnad motion redan 
tillämpas i tillräcklig omfattning. Vidare anser Socialförvaltningen att det inte är 
motiverat att ändra på nuvarande arbetssätt beträffande vårdhund eller att ytterligare 
införa fler djur i äldreomsorgen. Detta då nuvarande arbetssätt är en väl avvägd balans 
mellan att tillhandahålla djur i äldreomsorgen visavi att hantera risker med allergier samt 
att säkra en god djurhållning.

Beslutsunderlag
SN § 167/2019
Tjänsteskrivelse, utvecklingsstrateg och socialchef, 2019-11-26
Motion, Vår framtid – Klippan, 2019-02-21

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att kommunfullmäktige 
beslutar

att avslå motionen.
 

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen
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Paragrafen är justerad
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 10

Svar på motion om gratis skolfrukost i Klippans kommuns skolor 
KS 2019.0239

Ärendet
Åsa Edvardsson och Elena Kurenkova (SD) har 2019-04-17 lämnat in en motion om 
gratis skolfrukost i Klippans kommuns skolor. I motionen föreslås att Klippans kommun 
inför skattesubventionerade frukostmåltider i Klippans kommuns skolor.

Motionen remitterades till barn- och utbildningsnämnden som har svarat på motionen och 
lyfter framför allt de organisatoriska och ekonomiska utmaningarna med ett bifall till 
motionen. Idag finns redan möjligheten främst för elever i högstadiet att köpa 
frukostpaket för en symbolisk summa. Annars serveras frukost till de elever som 
har morgonfritids.

Barn- och utbildningsnämnden framhåller även i sitt yttrande att vid ett eventuellt bifall 
av motionen, skulle det innebära att skolan behöver se över bemanning av matsalar under 
frukostservering, täcka den ökade ekonomiska kostanden (ca 3,2 milj. kr årligen, ej 
fritidshem inräknade) kopplat till inköp av antalet frikostportioner på respektive skola. 
Det skulle också innebära att skolan tar över ansvaret för eleverna tidigare och då måste 
man säkerställa att mer personal finns i tjänst tidigare, både i matsalarna och på skolan.
 
Om beslutet blir att införa gratis skolfrukost måste alla elever beredas möjligheten att ta 
del av frukosten enligt principen likvärdig skola.

Beslutsunderlag
BUN § 105/2019
Motion, Sverigedemokraterna, 2019-04-17
Tjänsteskrivelse, verksamhetschef grundskola, 2019-11-05

Yrkanden
Åsa Edvardsson (SD) yrkar bifall till motionen.

Beslutsgång
Ordföranden ställer Åsa Edvardssons bifallsyrkande mot ordförandens förslag om att 
avslå motionen och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt 
ordförandens förslag.

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att kommunfullmäktige 
beslutar
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att avslå motionen.

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen

Paragrafen är justerad
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 11

Svar på motion om att iordningsställa badplatser i Klippans kommun 
KS 2019.0342

Ärendet
Vår Framtid – Klippan har 2019-06-20 lämnat in en motion där man vill att utredning ska 
göras kring före detta naturbadplatser.
Motionären perkar på att många väljer bort havsbad av kostnadsskäl eller väljer bort våra 
friluftbad på grund av kloreringen, och man ser naturbaden som ett alternativ till dessa.

Motionen remitterades till kultur- och fritidsnämnden, som har lämnat ett svar på 
motionen. Kultur- och fritidsförvaltningen skriver att man idag driver tre klorerade bad 
samt ett naturbad och ser inte att behovet av fler bad är realistiskt ur driftsynpunkt samt 
kompetenssynpunkt.

Vidare skriver nämnden att kultur- och fritidsförvaltningen inte har kompetensen att 
själva utreda möjligheten att anlägga nya naturbad, varför detta utredningsuppdrag i 
sådana fall behöver upphandlas, alternativt om tekniska förvaltningen innehar 
kompetensen.

Tekniska förvaltningen har fått yttra sig i ärendet och avgett följande svar:

”Teknisk förvaltning har idag inte kompetens och kapacitet att anlägga nya naturbad. 
Kompetens för projektering och anläggande behöver i så fall att upphandlas och medel 
behöver anvisas i kommunens budget.”

Beslutsunderlag
KFN § 150/2019
Tjänsteskrivelse från kultur- och fritidschefen 2019-11-05
Motion från Vår Framtid, 2019-06-20

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar

att lämna över ärendet till kommunstyrelsen utan eget förslag till beslut.
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Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen

Paragrafen är justerad
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§ 12

Svar på motion angående klimatanpassning 
KS 2019.0238

Ärendet
Åsa Edvardsson (SD) har, 2019-04-17 inkommit med en motion där hon yrkar att plan- 
och byggavldeningen tar fram en skyfallsrapport/klimatanpassningsplan.

Plan- och byggavdelningen har tagit fram ett svar på motionen. I arbetet med att ta fram 
en ny detaljplan för villor och radhus vid Älvdalens grönområde påpekade Länsstyrelsen 
under samrådet att skyfallsfrågan behöver belysas grundligare. Med anledning av detta 
beställdes en skyfallsutredning och i samråd med konsulten beslutades att utöka 
beräkningsområdet till att omfatta hela kommunen. Tekniskt innebar detta inget 
merarbete då man ändå måste sätta upp en större terrängmodell som man simulerar mot 
olika klimatscenarier i ett datorprogram.

Plan- och byggavdelningen inväntar fortfarande resultatet, men det material vi kommer få 
kan läggas in i vårt kartsystem och blir då ett utmärkt planeringsunderlag vid kommande 
detalj- och översiktsplanering. Risker med ett förändrat klimat kan också med fördel 
behandlas i kommunens Risk- och sårbarhetsanalys.
 

Beslutsunderlag
Plan- och byggavdelningens tjänsteskrivelse 2019-12-13
Motion från Sverigedemokraterna 2019-04-17

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att kommunfullmäktige 
beslutar
 
att anse motionen besvarad.

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen

Paragrafen är justerad
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§ 13

Ägardirektiv för Treklövern Bostads AB 
KS 2016.1595

Ärendet
Kommundirektören har i samråd med ekonomichefen gjort en översyn av ägardirektivet 
för Treklövern Bostads AB. Ägardirektivet har några år på nacken och ett behov av 
översyn har påtalats av såväl kommunstyrelsens arbetsutskott (KSAU) som bolagets 
styrelse.

Uppdraget delredovisades för KSAU vid ett tidigare sammanträde. De ändringar som 
gjordes inför den redovisningen är införda i bifogat förslag till ägardirektiv. Även 
ändringar efter det har markerats i dokumentet.

Beslutsunderlag
Förslag till ägardirektiv för Treklövern Bostads AB, daterat 2019-11-19.
Kommundirektörens tjänsteutlåtande 2019-11-28
Treklöverns yttrande

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att kommunfullmäktige 
beslutar
att anta föreliggande förslag till reviderade ägardirektiv för Treklövern Bostads AB, 
daterat 2019-11-19

att tidigare lämnat villkorat ägartillskott görs om till ett ovillkorat aktieägartillskott; samt

att utdelningen från bolaget ska bestämmas till 1 500 tkr/år eller maximalt 50% av 
bolagets resultat föregående år.

Jäv
På grund av jäv deltar inte Ralf Scott i beslutet och lämnar lokalen.
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Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen

Paragrafen är justerad
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§ 14

Skrivelse från Södertälje kommun om krav på totalförbud för 
privatpersoner att använda fyrverkerier 
KS 2019.0590

Ärendet
Södertälje kommun har till samtliga kommuner i Sverige skickat en skrivelse gällande 
krav på totalförbud för privatpersoner att använda fyrverkerier, samt ett förbud mot all 
fyrverkeriförsäljning till privatpersoner. De har beslutat för att verka för ett nationellt 
totalförbud för privatpersoner att använda fyrverkerier samt ett förbud mot all 
fyrverkeriförsäljning till privatpersoner. Möjligheten för olika myndigheter, 
organisationer och föreningar att få tillstånd av polismyndigheten att använda fyrverkeri 
vid vid större evenemang ska kvarstå. De anser vidare att kommuner ska föregå med gott 
exempel och avstå fyrverkerier vid kommunala evenemang.
 
De uppvaktar nu kommunera i Sverige att förena sig med Södertälje kommun och skriva 
en gemensam skrivelse till regeringskansliet för att kräva detta totalförbud för 
privatpersoner.

Beslutsunderlag
Skrivelse från Södertälje kommun, 2019-11-22
Förslag på skrivelse till regeringskansliet

Yrkanden
Hans Bertil Sinclair (M) yrkar att Klippans kommun ska ansluta sig till Södertälje 
kommuns skrivelse, daterad 2019-12-10

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar

att Klippans kommun anslutaer sig till Södertälje kommuns skrivelse, daterad 2019-12-
10.

Beslut skickas till 
Södertälje kommun

Paragrafen är justerad
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